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ZAPISNIK  
SA 1. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

1. sjednica VMO Vojak održana je 22. svibnja 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Zapisnik sa konstituirajuće sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prisega članice 
2. Male komunalne akcije - pregled pristiglih prijedloga građana i dogovor o 

utvrđivanju liste  na idućoj  sjednici  Vijeća za tjedan dana uz prethodni terenski 
obilazak  

3. Odluka o nominiranju osoba ovlaštenih za potpis financijske dokumentacije 
4. Odluka o rebalansu financijskog plana za 2023. godinu 
5. Prijedlog osnivanja tematskih pododbora VMO Vojak i imenovanje njihovih  

     voditelja  
- Pododbor za kulturu  
- Pododbor za komunalna pitanja  
- Pododbor za mlade  
6. Prijedlog formiranja akcije “Čisti Vojak”   
7. Prijedlog organizacije komunikacijske mreže s građanima Vojaka 
8. Prijedlog uspostave suradnje s OŠ Vladimir Gortan i Sveučilištem u Rijeci  
9. Prijedlog  uspostve suradnje  s mjesnim odborima povezanim sukladnim 

interesima oko izgradnje III faze KBC Rijeka  
10. Inicijativa za starije građane- vježbanje u javnom prostoru 
11. Tekuća komunalna problematika 
12. Dopisi službi i  građana  
13. Razno  

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



AD 1 
Zbog nemogućnosti dolaska na konstituirajuću sjednicu VMO Vojak iz opravdanih razloga, 
gđi. Neli Valerjev Ogurlić uručena je prisega koju je potrebno prihvatiti. 

 
 Zaključak: 
 Gospođa Nela Valerjev Ogurlić pročitala je tekst prisege te je činom prisege postala 

članica Vijeća mjesnog odbora Vojak. 
 
 
AD 2 
 Vijeće MO Vojak je u sklopu javnog poziva građanima za predlaganje Malih komunalnih 

akcija za 2024. godinu, koji je trajao od 11. do 28. travnja 2023. godine, zaprimilo 35 
prijedloga građana. 

 

 Zaključak: 
 Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno odlučilo da se u srijedu, 31. svibnja 

2023. godine, obiđe teren te da se nakon obilaska terena održi sjednica na kojoj će 
se definirati prijedlozi Malih komunalnih akcija za 2024. godinu. 

 
 
 

AD 3 
 Vijeće mjesnog odbora imenuje dvije osobe ovlaštene za potpisivanje financijske 

dokumentacije. Prva osoba je po dužnosti, predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić dok se 
druga osoba bira između preostala 4 Vijećnika. 

 

 Zaključak: 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da druga osoba ovlaštena za 

potpisivanje financijske dokumentacije bude član Vijeća, gosp. Marino Mataija. 
Vijeće je jednoglasno prihvatilo odluku.  

 
 
 

AD 4 
Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu, odnosno prvim 
rebalansom, usklađen je Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih tijela Grada 
Rijeke koja je stupila na snagu 1. travnja 2023. godine. 
Ovim drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim 
izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci  2023. 
godine po novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 
Prvim i drugim rebalansom MO Vojak u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u 
skladu je s usvojenim Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do 
povećanja niti do smanjenja istoga. 

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak jednoglasno je usvojilo Rebalans financijskog plana 

Vijeća mjesnog odbora Vojak za 2023. godinu.  
 
 
 

AD 5 
Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je Vijeću imenovanje 3 pododbora koji 
će pokrivati teme vezane uz kulturu, komunalna pitanja i mlade. Pododbor za kulturu 
bavio bi se temama vezanim uz kulturu prostora i kulturna zbivanja. Predloženo je da 
predsjednice pododbora za kulturu budu gđa. Ružica Ažman, zamjenica predsjednika  
Vijeća te Nela Valerjev Ogurlić, članica Vijeća. Pododbor za komunalna pitanja bavio bi se 
problemima komunalne infrastrukture, a predloženo je da predsjednik pododbora bude 
gosp. Marino Mataija, član Vijeća. Pododbor za mlade poticao bi suradnju između Vijeća i 



mladih osoba koje žive na području mjesnog odobra Vojak. Predloženo je da predsjednik 
pododbora bude gosp. Artur Moraal, član Vijeća. 

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da će se na budućim sjednicama 
definirati potreba osnivanja pododbora, njihove nadležnosti te predsjednici i 
članovi pododbora.  

 
 
 

AD 6 
Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće mjesnog odbora formira 
akciju pod nazivom „Čisti Vojak“. Akcija bi se odnosila na stambene zgrade, a predloženo 
je da stanari zgrade jednom ili dva puta mjesečno organizirano čiste okućnice svojih 
zgrada kako bi se pridonijelo stvaranju ljepšeg okoliša na zadovoljstvo svih stanovnika 
mjesnog odbora.  

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da se prva akcija „Čisti Vojak“ 
održi u rujnu tekuće godine. Do tada će Vijeće stupiti u kontakt s ovlaštenim 
predstavnicima stanara s kojima će definirati detalje akcije. 

 
 
 
AD 7 

Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće mjesnog odbora formira 
komunikacijsku mrežu s građanim Vojaka. Predloženo je da se ovlaštenim predstavnicima 
stanara putem komunikacijskog kanala dostavljaju informacije o aktivnostima Vijeća te da 
ih se na taj način uključi u djelovanje mjesnog odbora. 

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da se stupi u kontakt s ovlaštenim 
predstavnicima stanara na način da se na oglasnim pločama zgrade ostavi 
obavijest s adresom elektroničke pošte mjesnog odbora na koju se mogu prijaviti 
ukoliko žele primati informacije. Na budućim sjednicama definirati će se i ostale 
mogućnosti te načini komunikacije s građanima. 

 
 
 
AD 8 

Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće mjesnog odbora uspostavi 
suradnju s osnovnom školom Vladimir Gortan i Sveučilištem u Rijeci. Suradnja bi se 
odnosila na sudjelovanje u programskim aktivnostima Vijeća te ostalim aktivnostima u 
djelokrugu rada Vijeća mjesnog odbora.  

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da se održe sastanci s ravnateljem 
OŠ Vladimir Gortan i rektoricom Sveučilišta kako bi se ostvarila međusobna 
suradnja. 

 
 
AD 9 



Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće mjesnog odbora nakon 
inicijalne faze prikupljanja dokumentacije oko III. faze izgradnje KBC-a Rijeka uspostavi 
suradnju sa susjednim mjesnim odborima Bulevard, Gornja Vežica, Grad Trsat, Krimeja i  
Podvežica kako bi navedeni mjesni odbori povezali interese oko izgradnje III. faze KBC-a 
Rijeka.  

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da se po prikupljanju 
dokumentacije oko III. faze izgradnje KBC-a Rijeka održi zajednički sastanak s 
predstavnicima mjesnih odbora Gornja Vežica, Grad Trsat, Krimeja i  Podvežica. 

 
 
 
AD 10 

Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da Vijeće mjesnog odbora Vojak 
predloži Upravnom odjelu za zdravstvo, socijalnu zaštitu i unapređenje kvalitete života da 
se oformi model očuvanja zdravlja starijih građana. Model bi se temeljio na vježbanju u 
javnom prostoru, a mogao bi se uklopiti i u postojeći projekt Rijeka zdravi grad.  

 

 Zaključak: 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak raspravljalo je o prijedlogu predsjednika Vijeća, gosp. 

Saše Ostojića, te je donijelo jednoglasnu odluku da se na nekoj od budućih 
sjednica definiraju detalji oko predloženog modela očuvanja zdravlja starijih 
građana. 

 
 
 
AD 11 
AD 11.1. 
 Član mjesnog odbora Vojak, gosp. Artur Moraal, upoznao je prisutne s molbom stanarke 

iz nebodera na adresi Nike Katunara 6 koja moli da se rasvjetno tijelo na parkiralištu 
između zgrada na kućnim brojeva 4 i 6 proba usmjeriti tako da ne svijetli prema prozorima 
stanara.   

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
jednoglasno odlučilo da će se lokacija obići u sklopu obilaska terena povodom 
Malih komunalnih akcija.   

 
 

 
AD 12 
AD 12.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji je tražio 

očitovanje nadležnih službi vezano za iscrtavanje parkirnog mjesta za invalide ispred 
garaža u ulici Drage Šćitara zapadno od kućnog broja 5. Od nadležnih službi Rijeka plusa 
dobiveno je očitovanje u kojem stoji da je utvrđeno otežano korištenje garažnih prostora 
na navedenom prostoru te će se parkirno mjesto prebrisati i iscrtati na drugoj lokaciji. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 
 

AD 12.2. 



 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji moli da se u 
Mihanovićevoj ulici ispred garaže na kućnom broju 42 iscrta znak zabrane parkiranja. 
Zbog nepropisno parkiranih vozila često dolazi do otežanog korištenja garažnog prostora. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Zahtjev će se uputiti Rijeka plusu 
na postupanje. 

 
 
AD 12.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu poslanom Direkciji 

zajedničkih komunalnih djelatnosti s molbom građana da se oreže zelenilo uz stepenice 
između Radićeve ulice (KBr. 28) i ulice Nike Katunara (kbr. 12). Iz Direkcije zajedničkih 
komunalnih djelatnosti dobiven je odgovor da je izdan nalog za orezivanje na navedenoj 
površini. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 12.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu komunalnom redaru u 

kojem se traži uklanjanje glomaznog otpada s lokacija u Mihanovićevoj ulici pored kbr. 38, 
Nike Katunara pored kbr. 8 i 10 te u ulici Slavka Krautzeka kod kbr. 92ABC.   

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 12.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu komunalnom redaru u 

kojem se traži orezivanje zelenila u ulici Nike Katunara između kućnih brojeva 9 i 11. 
Zelenilo se s privatnih parcela proteže van granica dvorišta te smanjuje vidljivost na 
kolniku.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 12.6. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Direkciji zajedničkih 

komunalnih djelatnosti u kojem se traži sanacija klupe za sjedenje u Mihanovićevoj ulici 
južno od zgrade na kućnom broju 44-46. Od Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti 
dobivena je informacija da će se izdati nalog za sanaciju predmetnog oštećenja. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 12.7. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa u kojem se od 

Vijeća traži preraspodjela preostalih sredstava Malih komunlnih akcija iz 2022. godine u 
iznosu od 4.370,35EUR. 

   
Zaključak: 



 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je dogovoreno da se referente 
Rijeka plusa pozove na obilazak terena na kojem će se utvrditi zahvati za realizaciju 
iz preostalih sredstava. 

 
 
 
AD 13 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak upoznala je Vijećnike s Poslovnikom mjesnog odbora, 
 Pravilnikom mjesnog odbora i Pravilnikom o nagrađivanju mjesnog odbora. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo Poslovnik 
 mjesnog odbora, Pravilnik mjesnog odbora i Pravilnik o nagrađivanju mjesnog 
 odbora. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 
 
 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


